
Zápisnica č. 5/2011 
z rokovania KR STU zo  dňa  20. 6. 2011 

 
Prítomní:   Biskupič Stanislav, Horňák František, Hudec Ivan, Jelemenský Karol, Juhás Gabriel,  

Molnár Ľudovít, Moravčík Oliver, Peciar Marián, Pištek Peter, Redhammer Robert,Sokol 
Milan, Šajbidor Ján, Šooš Ľubomír, Štujber Miloslav, Vitková Ľubica, Ţideková Helena  

 
Program:     
1. Kontrola plnenia úloh 
2. Transformácia Ústavu inţinierskych štúdií  
3. Návrh na financovanie výstavby novej budovy STU  
4. Smernica – postup pri podávaní, realizovaní a financovaní projektov financovaných zo ŠF EÚ  
5. Akadémia Vapac - 2011  
6. Letná univerzita pre stredoškolákov  
7. Summer Academy 4TU  
8. QS World University Rankings a Study Portals – European Study Choice Platform  
9. Rozdelenie štipendijných miest pre novoprijatých doktorandov – akademický rok 2011/2012  
10. Prijímacie konanie pre akademický rok 2011/2012 – stav prihlásených  
11. Rôzne 

 
Predloţené materiály:     
1. Transformácia Ústavu inţinierskych štúdií (pror. Horňák) 
2. Návrh na financovanie výstavby novej budovy STU (pror. Sokol) 
3. Smernica – postup pri podávaní, realizovaní a financovaní projektov financovaných zo ŠF EÚ 

(pror. Biskupič) 
4. Akadémia Vapac - 2011 (pror. Peciar) 
5. Letná univerzita pre stredoškolákov (pror. Peciar) 
6. Summer Academy 4TU (pror. Horňák) 
7. QS World University Rankings a Study Portals – European Study Choice Platform (pror. 

Horňák) 
8. Rozdelenie štipendijných miest pre novoprijatých doktorandov – akademický rok 2011/2012 

(pror. Horňák) 
9. Prijímacie konanie pre akademický rok 2011/2012 – stav prihlásených  

(pror. Horňák) 
10.  Verejné obstarávanie na STU (pror. Sokol) 
11.  Návrh Dodatku č. 2 k Organizačnej smernici o VO č. 7/2009 N (pror. Sokol) 
12.  Plán VO na rok 2011, prehľad spoločne obstarávaných komodít (pror. Sokol) 
 
 
Rokovanie otvoril rektor. 
 
K bodu 1 Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy 
Úloha č. 1/3/2011 
 
Nesplnené úlohy 
Úloha č. 1/4/2011 
 
 
K bodu 2 Transformácia Ústavu inžinierskych štúdií  
 
 
Bod rokovania uviedol rektor.  
Materiál prezentoval pror. Horňák: 

 ÚIŠ vznikol v roku 2008, jeho poslanie za obdobie 2008-2010 nebolo vo väčšej miere naplnené 
a vykazuje finančný deficit v plánovaných príjmoch 

 audit preukázal, ţe hlavné činnosti ústavu sa prekrývajú s aktivitami fakúlt, resp. s agendou 
rektorátnych pracovísk, konkrétne s agendou zahraničných vzťahov  



 je nevyhnutné pristúpiť k transformácii ÚIŠ, termín jej ukončenia by mal byť k 2.11.2011 
 
rektor 

 upozornil, ţe termín ukončenia je aţ začiatkom novembra, preto je moţné premyslieť aj inú 
formu transformácie 

 
Vítková, Molnár, Šooš 

 uviedli, ţe vítajú túto aktivitu vzhľadom na duplicity pri spolupráci 

Uznesenie č. 1/5/2011 
KR STU prerokovalo materiál a súhlasí s navrhovaným postupom transformácie Ústavu 
inţinierskych štúdií. 
Materiál bude predloţený na rokovanie AS STU dňa 27. 6. 2011. 
 
K bodu 3 Návrh na financovanie výstavby novej budovy STU  
 

Bod rokovania uviedol rektor. 
Materiál prezentoval pror. Sokol 

 náklady na celkovú dostavbu predstavuje čiastku 34.9 mil. €  

   náklady na čiastočnú dostavbu predstavuje čiastku 26,7 mil. € 
 
rektor 

 uviedol, ţe z úlohy z V-STU vyplynulo doplniť do priloţenej tabuľky sumy, ktoré boli vynaloţené 
pred začatím stavby a mimo dohodnutých zmluvných podmienok s dodávateľom stavby ZIPP, 
tzn. za prípravu stavby, projektovej dokumentácie bola uţ vyplatená suma vo výške 1,1 mil. € 

 informoval, ţe v bode 1)b. je suma sa faktúry, ktoré sa museli uhradiť z FR a centrálnych 
projektov, keďţe financie zo štátneho rozpočtu neboli k dispozícii 

 taktieţ informoval, ţe v budúcom roku by sa mohli získať zo štátneho rozpočtu 2 mil. € 
a uplatníme ţiadosť o indexáciu cien, čo by mohlo priniesť ďalšie 2 mil. €, ale tie nie je moţné 
ešte v tejto fáze garantovať 

 úplné ukončenie zmluvných záväzkov predstavuje bod 5, t.j. ukončenie zmluvného vzťahu 
vyţaduje ešte 5 mil. € a vzhľadom na to, ţe zmluva nie je pre STU veľmi výhodná by bolo dobré 
ukončiť tento zmluvný vzťah čo najskôr a teda hľadať finančné nástroje, aby sme tú stavbu 
ukončili, tzn. ţeby neboli dokončené len 2 poschodia výškovej budovy (administratíva), ale aj 
časť vyučovacích priestorov kvôli výuke 

 navrhol, aby STU z FR uvoľnila ešte cca 6 mil. € na dokončenie I. etapy tak, aby bola budova 
v uţívaní a zvyšok, t.j. 5 mil. € rozdeliť medzi FIIT a centrálne zdroje, uviedol, ţe takýmto 
spôsobom by sme sa vyhli platobnej neschopnosti 

 
Molnár 

 poďakoval za zviditeľnenie skutočného stavu financií 
 
Moravčík 

 navrhol vypracovať zoznam, resp. súpis nevyhnutných zásahov a stanoviť priority 
 

Šooš 

 navrhol vyhotoviť nejaký transparentný mechanizmus do budúcnosti 
 

Úloha č. 1/5/2011 
KR STU ukladá predloţiť materiál na zasadnutie AS STU dňa 27.6.2011. 
Z: rektor 
T: 22.6.2011 
 
Uznesenie č. 2/5/2011 
KR STU prerokovalo a súhlasí s navrhovaným postupom zabezpečenia financovania dostavby 
budova STU – FIIT Mlynská Dolina.  
Materiál bude predloţený na rokovanie AS STU dňa 27. 6. 2011. 
 
 



K bodu 4 Smernica – postup pri podávaní, realizovaní a financovaní projektov 
financovaných zo ŠF EÚ 

Bod rokovania uviedol rektor.  
Materiál prezentoval pror. Biskupič. 

 ŠF predstavujú vysoké riziko vzniku neoprávnených výdavkov, ktoré musí hradiť STU 
z vlastných zdrojov 

 je potrebné zváţiť výhodnosť a riziká projektov pre STU 

 smernica stanovuje pravidlá pre prípravu, podávanie, realizáciu a financovanie projektov ŠF 
EÚ 

 
rektor 

 informoval, ţe ide o pravidlá, ktorými sa budú riadiť projekty ŠF EÚ, ide o najrizikovejšie 
projekty, preto je potrebné mať ustálené a zapísané pravidlá 

 smernica má zavedený mechanizmus posudzovania návrhov tak, aby bolo dopredu jasné, či 
ide o projekty uţšieho alebo strategického významu, napr. v októbri vyjde výzva, v ktorej 
pôjde o strategické projekty (suma 20 – 50 mil. € za projekt)  

 zadefinuje sa zodpovedný riešiteľ projektu (tvorivý pracovník, ktorý bude garantovať obsah 
projektu) a projektový manaţér projektu (pracovník, ktorý bude garantovať administráciu 
projektu), umoţní nám to vyhnúť sa neoprávneným výdavkom 

 
Biskupič 

 otvoril otázku vyuţitia refundovaných prostriedkov 

 vyzval dekanov, aby refundované finančné prostriedky vyuţili na motiváciu ľudí pracujúcich 
na projekte (odporučil vyuţiť na tento účel čiastku minimálne 85% z refundovaných 
prostriedkov) 

 
Moravčík 

 upozornil, ţe neexistuje legislatívna cesta, ako pouţiť tieto financie na motiváciu 
zamestnancov 

 
rektor 

 nemôţeme vydať písomné usmernenie, aby vyplácali tieto peniaze, ale je moţnosť dohodnúť 
sa so zodpovednými riešiteľmi, aby boli ušetrené peniaze aspoň z časti pouţité na motiváciu 
za nadprácu aj na úrovni fakúlt 

 
Uznesenie č. 3/5/2011 
KR STU prerokovalo materiál a súhlasí s vydaním smernice - postup pri podávaní, realizovaní a 
financovaní projektov financovaných zo ŠF EÚ ku dňu 20.6.2011. 

Materiál bude ako informácia predloţený na rokovanie AS STU dňa 27. 6. 2011. 
 
Rektor 

 informoval o výzve pre súkromný sektor – schéma štátnej pomoci, kde sa na stretnutí 
rozhodlo, ţe vzhľadom na problém s kapitálovými výdavkami sa nebudú poskytovať pôţičky 
na spolufinancovanie tohto typu projektov z centrálnych zdrojov 

 odporúčil, aby sa na príprave projektov podieľali profesionáli zo školy a za prípravu projektu 
a podanie ţiadosti o NFP sa ţiadalo 2% z rozpočtu projektu 

 
Juhás 

 v prípade, ţe to bude podmienkou, treba vytvoriť nejaké pravidlo 
 
Biskupič 

 súhlasí, ţe by malo byť vytvorené pravidlo 
 
Moravčík 

 navrhol nájsť mechanizmus pre všetky projekty vrátane fakultných a rektorátnych 
 
 



 
rektor 

 navrhol zaviesť pravidlo o vstupný poplatok za podanie ţiadosti o NFP vo výške 1% 
z rozpočtu projektu 

 
Uznesenie č. 4/5/2011 
KR STU sa rozhodlo zaviesť pravidlo – ide o projekty, kde STU pristupuje ako povinný akademický 
partner k privátnemu subjektu, ktorý je ţiadateľom o NFP. V týchto typoch projektov pristúpime 
k podpisu zmluvy o príprave projektu a budeme poţadovať za prípravu podkladov k ţiadosti o NFP 
1% zo sumy rozpočtu projektu. 

 
K bodu 5 Akadémia Vapac - 2011  
 
Bod rokovania uviedol rektor. 
Materiál prezentoval pror. Peciar  

 informoval, ţe v októbri 2011 sa uskutoční veľtrh pomaturitného vzdelávania Akadémia - 
Vapac 

 po porade s prodekanmi navrhol poňať tohtoročnú expozíciu a jej vizuál komerčnejšie 
s jednotnými propagačnými materiálmi na menšej ploche a zastúpené univerzitne, nie 
fakultne  s vyuţitím mladých ľudí, resp. študentov 

Molnár 

 vzniesol námietku na jednotnosť štýlu 
 
Moravčík 
 

 vyjadril nespokojnosť prodekanov so zmenšovaním plochy 
 

Uznesenie č. 5/5/2011 
KR STU prerokovalo predloţený materiál a schvaľuje účasť STU na veľtrhu Akadémia – Vapac 2011 
s pripomienkami. 

KR STU rozhodlo, ţe plocha nebude menšia ako po minulé roky, zaplatia si ju jednotlivé fakulty. 
Plocha bude spoločná, aby demonštrovala hlavičku STU, musí byť zachovaná jednotná črta, budú 
tam študenti a mladí ľudia, ktorí budú poučení ľuďmi z fakúlt. Obsah musí byť garantovaný 
pracovníkmi fakúlt. 

 

Úloha č. 2/5/2011 
KR STU ukladá zaoberať sa jednotnou formou vizuálu. 
Z: ÚPV R-STU 
T: september 2011 
Úloha č. 3/5/2011 
KR STU ukladá pripraviť krátky reklamný spot. 
Z: ÚPV R-STU, riaditeľ MC2 
T: 23.9.2011 
Úloha č. 4/5/2011 
KR STU ukladá pripraviť krátky propagačný materiál o moţnostiach štúdia a podmienkach 
prijímacích konaní na STU (študijné programy, poplatky, termíny). 
Z: ÚPV R-STU 
T: september 2011 
Úloha č. 5/5/2011 
KR STU ukladá pripraviť prezentáciu o moţnostiach štúdia STU. 
Z: ÚPV R-STU, MC2 
T: september 2011 
 
 
 
 



 
K bodu 6 Letná univerzita pre stredoškolákov  
 
Bod rokovania uviedol a prezentoval pror. Peciar 

 v dňoch 5. – 7.9.2011 sa po úspešnej realizácii dvoch ročníkov Letnej univerzity pre 
stredoškolákov bude pokračovať jej ďalším ročníkom 

 zúčastnia sa jej študenti 3. ročníkov gymnázií, sprievodcami budú študenti STU 
 

 
Uznesenie č. 6/5/2011 
KR STU prerokovalo predloţený materiál a schvaľuje realizáciu projektu Letná univerzita pre 
stredoškolákov. 

 
Úloha č. 6/5/2011 
KR STU ukladá zaslať návrhy odborného programu 
Z: dekani 
T: 30.6. 2011 
 
Úloha č. 7/5/2011 
KR STU ukladá zaslať návrhy večerného programu 
Z: študentská časť AS STU 
T: 30.6. 2011 
 
K bodu 7 Summer Academy 4TU 
 
Bod rokovania uviedol rektor. 
Materiál prezentoval pror. Horňák 

 stručne predstavil program Summer Academy 4TU 2011. Súčasťou Summer Academy 4TU 
2011 bude jednodňová exkurzia v Bratislave, kedy bude študentom všetkých univerzít (cca 
32 osôb plus doprovod 3 osoby) poskytnutý obed v študentskom domove Juraja Hronca. 
Náklady na obed budú uhradené cez faktúru. Predpokladaná suma podľa vedúcej 
prevádzkových jednotiek bude cca 3,26/osoba, pre 35 osôb 114,10,- EUR. 

 
rektor 

 informoval o vzniku celej tejto iniciatívy: v roku 2009 sa stretli rektori 4 technických univerzít 
(TU Viedeň, BME Budapešť, ČVUT Praha a STU BA) a zorganizovali Letnú akadémiu pre 
študentov zameranú na „inteligentné budovy“, kde všetky výdavky hradí organizátor. V tejto 
tradícii sa pokračovalo a aj tento rok je organizátorom TU Viedeň.   

 navrhol, aby v budúcnosti bola Summer Academy otvorená aj pre študentov iných univerzít 
ako 4TU a aby bola účasť pre študentov spoplatnená. 

 

Uznesenie č. 7/5/2011 
KR STU prerokovalo predloţený materiál a schvaľuje program Letnej akadémie pre študentov na 
TU Viedeň v roku 2011. 

Úloha č. 8/5/2011 
KR STU ukladá vypracovať návrh konceptu Letnej akadémie pre študentov do budúcnosti, ktorý 
bude predloţený na stretnutí 4TU v Českých Budĕjoviciach v dňoch 15. – 17.9.2011. 
Z: pror. Horňák, dekani 
T: 9.7. 2011 
 

 

 

 

 



K bodu 8 QS World University Rankings a Study Portals – European Study Choice 
Platform 

 

Bod rokovania uviedol rektor. 
Materiál prezentoval pror. Horňák 

 STU poţiadala o zaradenie do databázy QS World University Ranking  

 pri spracovávaní informácií do vstupného dotazníka a ďalších povinných formulárov bude  
potrebná súčinnosť všetkých zloţiek STU 

 útvar pre zahraničné vzťahy nadviazal kontakt so StudyPortals a spracováva informácie 
o fakultách a študijných programoch poskytované v anglickom jazyku 

 je potrebné vytypovať jeden študijný program na kaţdej fakulte, ktorý budeme propagovať 

 pri spracovávaní informácií bude potrebná súčinnosť prodekanov pre vzdelávanie 
 
Moravčík 

 podotkol, ţe je potrebné začať to riešiť komplexne a pozrieť si, čo sa hodnotí 
 
rektor 

 poţiadal dekanov o informáciu, aké študijné programy poskytujeme v anglickom jazyku, 
ale podotkol, ţe musia byť kvalitné 

 

Uznesenie č. 8/5/2011 
KR STU prerokovalo predloţený materiál a jeho problematikou sa bude ďalej zaoberať. 

Úloha č. 9/5/2011 
KR STU ukladá napĺňať databázu a pripraviť prehľad ďalších moţností týkajúcich sa rankingov 
univerzít. 
Z: pror. Horňák, dekani 
T: priebeţne 
 
 
K bodu 9 Rozdelenie štipendijných miest pre novoprijatých doktorandov – akademický 

rok 2011/2012 
 
Bod rokovania uviedol a prezentoval rektor. 

 informoval, ţe tabuľka je vyplnená podľa metodiky MŠVVaŠ 

 pror. Horňák pripravil list, v ktorom vyhlasujeme zásadnú pripomienku – nesúhlas 
s prideleným počtom miest 

 navrhol vyţiadať si od dekanov poţiadavky fakúlt na počty štipendijných miest pre 
novoprijatých denných doktorandov 

 
dekani 

 podporili návrh listu 
 
Úloha č. 10/5/2011 
KR STU ukladá napísať reálnu potrebu doktorandských miest na fakultu a zaslať poţiadavku 
pror. Horňákovi. 
Z: dekani 
T: 24.6.2011 
 
K bodu 10 Prijímacie konanie pre akademický rok 2011/2012 – stav prihlásených  
 
Bod rokovania uviedol a prezentoval pror. Horňák. 

 uviedol stav prihlásených uchádzačov v porovnaní pre akademický rok 2010/2011 
a 2011/2012 

 uviedol, ţe v porovnaní s uplynulým rokom výrazne klesol počet študentov hlásiacich sa 
na inţiniersky stupeň štúdia. 



Uznesenie č. 9/5/2011 
KR STU prerokovalo predloţený materiál. 

 

K bodu 11 Rôzne 
 
Verejné obstarávanie na STU 
Návrh Dodatku č. 2 k Organizačnej smernici o VO č. 7/2009 N 
Plán VO na rok 2011, prehľad spoločne obstarávaných komodít 
Bod rokovania uviedol a prezentoval pror. Sokol. 

 informoval, ţe proces VO bude centralizovaný na R - STU, dokumenty budú centrálne 
evidované, schvaľované a archivované na oddelení VO R - STU 

 je potrebné celý proces upraviť a prepojiť s existujúcimi databázami, t.j. IS Magion 
 

 
rektor 

 uviedol, ţe sa podarilo personálne obsadiť oddelenie VO a začalo sa pracovať na 
systematickom riešení VO na škole 

 informoval, ţe výpočtová technika by mohla byť uzavretá tento mesiac a letenky budúci 

 povaţuje VO za začiatok a kľúčový bod pre záväzkovanie univerzity, aby nevznikali 
problémy pri následných kontrolách 

 upozornil, ţe všetky poţiadavky na obstarávanie  sa musia predkladať cez pror. Sokola 
 
Uznesenie č. 10/5/2011 
KR STU prerokovalo predloţené materiály. 

 

Iné. 

rektor 

 informoval, ţe prebiehajú 4 MPK (medzirezortné pripomienkové konanie)  
o  vyhláška o štipendiách (pripomienky je potrebné zasielať pror. Horňákovi) 
o  vyhláška o centrálnom registri záverečných prác (diplomovky, habilitácie atď.), 

kde sme protestovali proti zmenám, pripomienky uţ boli odoslané 
o predstavenie stratégie vedomostnej ekonomiky Minerva 2.0. a Fénixu - nového 

modelu podpory vedy na Slovensku, ktoré ešte prechádzajú MPK, obidve stratégie 
riešia to isté podobnými nástrojmi z dvoch odlišných rezortov (pripomienky je 
potrebné zasielať pror. Biskupičovi) 

 uviedol, ţe z prevaţnej iniciatívy SAV bolo na Výbore NR SR predloţená určitá koncepcia 
budovania vedeckých parkov s prioritou na stavby na čo by mohli byť vyuţité finančné 
prostriedky ŠF EÚ 

 ďalej informoval o spustení mediálneho auditu na STU 

 25.7.2011 sa zasadnutie KR STU nebude konať, ďalšie bude aţ začiatkom septembra, 
termín upresníme po schválení nového plánu zasadnutí grémií 

 
Kuvajt 
 
rektor 

 informoval, ţe sme boli oslovení MŠVVaŠ SR, aby sme vysvetlili námietky kuvajtskej 
strany, prečo naši absolventi nie sú dostatočne kvalitní 

 máme k dispozícii stanoviská dekanov a je pripravený návrh listu na odpoveď (pror. 
Horňák) 

 apeloval na dekanov, aby urobili opatrenia na minimalizáciu škôd, dopady na STU by 
mohli byť váţne 

 navrhol osobitné stretnutie s dekanmi 
 
 
 



Technik 
 
pror. Peciar 

 poţiadal o pomoc dekanov pri hľadaní skladových priestorov pre VUS Technik 
 
 
Návrh na udelenie plakety a medaily 
 
Molnár 

 prof. Kvasnička sa doţíva ţivotného jubilea 70 rokov a pri tej príleţitosti mu navrhol udeliť 
plaketu a medailu 

 

Uznesenie č. 11/5/2011 
KR STU schvaľuje udelenie plakety prof. Kvasničkovi a zároveň udelenie medaily prostredníctvom 
hlasovania per rollam vo VR STU. 

Úloha č. 11/5/2011 
KR STU ukladá zabezpečiť a zrealizovať hlasovanie per rollam vo VR STU. 
Z: pror. Biskupič 
T: ihneď 
 

Zastupovanie v neprítomnosti rektora 

Rektor informoval členov KR STU o poverení prorektora Peciara jeho zastupovaním ako 
štatutárneho orgánu STU v čase jeho neprítomnosti a toto poverenie je platné počas celého jeho 
funkčného obdobia. Kópia poverenia je k dispozícii na sekretariáte rektora. 
 

 

 

 
Zapísala:   E. Jevčáková, B.S.B.A.      22. 6. 2011 
Zápisnicu overil:  prof. Ing. M. Peciar, prorektor STU     23. 6. 2011 
      


